
餐饮酒水运送车，木质酒水运送车，钢木酒水运送车，酒店运送车

产品名称 餐饮酒水运送车，木质酒水运送车，钢木酒水运
送车，酒店运送车

公司名称 广州市忠辉酒店用品有限公司

价格 .00/个

规格参数 适用空间:餐厅设备
产品用途:酒水运送车
类型:点心车

公司地址 广州市白云区钟落潭镇陈洞村坑边路161号

联系电话 86-02087405880 13925081086

产品详情

适用空间 餐厅设备 产品用途 酒水运送车
类型 点心车 品牌 广州市忠辉酒店用品有限

公司
型号 ZH-BR550 外形尺寸 1100*640*1200（mm）
净重 88.5（KG） 总功率 可选择

guangzhou zhonghui hotel supplies co., ltd. designs, innovates, manufactures, and sells quality products for hotels,
food service industries, and institutions. with modernization design, elaborate production system, safe and elegant
package, exhaustive testing, and perfect after-sale service, we have enlarged our customer base into the usa, europe,
southeast asia, the mid east, hong kong, and macao.

 we mainly export 80% of our products abroad. numerous varieties such as mobile bars, luggage racks,
housekeeping carts, crowd control systems, luggage carts, food& beverage articles, waste bins, sign stands, cloth
hangers, dance floor, and others in different colors and finish options are available.

 we have an experienced sales team, which will provide you with professional and quick response and follow-up
service.

 we can produce according to your designs &inquiries. oem is welcome.

 our consistent aim is "perfect quality, efficient ability, and on-time delivery".

Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)

http://www.tcpdf.org

